



呼伦贝尔,美! Hulun Buir, beautiful!

你去过呼伦贝尔大草原吗?如果没有,那就赶紧去打卡吧。

它位于内蒙古自治区东北部,是国家5A级旅游景区、世界著名的天然牧场、世界四大草原之一,被称为“世界上最好的草原”。

那里,满眼都是蓝天、白云,草原像一块无边的绿地毯铺展开来。油菜花、葵花在阳光照耀下呈现出一片金黄,与草地映成一幅美丽的画卷。奔驰的马儿从湖水中蹚过,悠闲地停下脚步。牧民正在敖包前忙碌,一片温馨祥和的景象。

本报记者 胡卫衡 摄

Have you ever been to Hulun Buir Grassland? If not, then go and check in.

It is located in the northeast of Inner Mongolia Autonomous Region. It is a national 5A-level Scenic Area, a world-famous natural pasture, and one of the world's four grasslands. It is called "the best grassland in the world".

There, the eyes are full of blue sky and white clouds, and the grassland is spread out like an endless green carpet. The cole flower and sunflower show a golden color under the sunshine, reflecting the grass into a beautiful picture. The galloping horses wade across the lake and stop leisurely. The herdsmen are busy in front of the obo, which shows a scene of warm and peaceful.

Photo by our reporter, Hu Weiheng

投稿邮箱:
314706392@qq.com

你拍我晒

你见过这个角度的张家界大峡谷玻璃桥吗?在无人机上绑定一个微型摄像机仰拍,桥上游人姿态各异,十分有趣。

哥特 摄

Have you seen the Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge from this angle? A miniature camera is bound to the drone to shoot upwards, and tourists on the bridge have different poses, which is very interesting.

Photo by Ge Te



正在紧张建设中的张吉怀高铁,将成为张家界真正意义上的第一条高铁。图中,铁路工人们正在安装铁路桥。几十米高的桥墩,是他们的“舞台”。

彭立平 摄

The Zhangjiajie - Jishou - Huaihua High-speed Railway in construction will be the first high-speed railway in the real sense of Zhangjiajie. In the picture, railway workers are installing a railway bridge. Dozens of meters high bridge pier, is their "stage".

Photo by Peng Liping



在石堰坪的乡间小路邂逅一位满载而归的阿婆。对生活在大山里的她来说,脚下的田埂、背篓里的稻谷就是生活的希望。

龚朝阳 摄

On the country road in Shiyanning, I met an old woman who came back with fruitful results. For her who lives in the mountains, the ridge under her feet and the rice in the back basket are the hope of life.

Photo by Gong Chaoyang